

Halloween Spooky Academy

嘩鬼學院



條款及細則:

- 「嘩鬼學院」活動日期為2025年10月18、19、25、26、29及31日。
- 必須成功註冊成為 HARBOUR CITYZEN 會員，並追蹤指定海港城官方社交平台帳號以換領「搗蛋學生手冊」(下稱「手冊」)一份。
- 憑手冊即可挑戰不同「搗蛋任務」。每成功每挑戰一個「搗蛋任務」，即可獲得一個相對應的有效印章。
- 「搗蛋任務」:**
 - 顧客參與「搗蛋任務」時，必須將「搗蛋學生手冊」交予工作人員。
 - 每位顧客每次只限使用一份手冊，每份手冊只限一人參與。每位顧客只可挑戰各個「搗蛋任務」一次。
 - 顧客必須出示手冊方可收集指定印章，影印本恕不接受。
 - 顧客必須根據指示完成「搗蛋任務」方可獲得「O」印章；未能完成者將獲得「X」印章，所有印章均由工作人員蓋印於手冊上。
 - 「搗蛋任務」的最後勝負以工作人員之最終決定為準。
 - 顧客必須出示有效印章方可換領相關禮品。
 - 「搗蛋任務」名額及禮品數量有限，先到先得，額滿即止。顧客可於換領處查詢禮品之派發情況。
 - 顧客換領禮品後，工作人員會在手冊上蓋印作實，不得異議。
- 「百獸藝術課」:**
 - 顧客必須即場捐款 HK\$150 予香港公益金或出示即日滿 HK\$300 之海運大廈地下商戶機印單據正本(最多可累積於2間不同商戶之單據,須包括至少1張同層食肆消費單)方可換領「百獸藝術課入場券」乙張。每張有效單據或有效捐款只可用作登記換領一次。
 - 活動捐款換領接受現金(不設找贖)、八達通、支付寶、微信支付及 PayMe。顧客需用港幣付款，恕不接受外幣。
 - 顧客必須出示有效入場券方可參加一節工作坊:「校味任你塗」或「百獸彩繪體驗」。
 - 參與活動後，工作人員會收回入場券，不得異議。
 - 入場券影印本恕不接受。
 - 如入場券遺失或損壞，海港城置業有限公司恕不負責及補發。
 - 活動名額不可轉售、不能兌換現金或換成其他禮品，並不設退換。海港城置業有限公司有權收回或取消用作轉售用途之名額。
 - 每日活動名額有限，先到先得，換完即止。
 - 12 歲或以下的小童必須由父母或隨行的監護人陪同下參與活動。
 - 每日可供選擇的活動材料款式或有不同，不得異議。
 - 顧客必須按照工作人員之指示輪候參與，並在活動結束後離開活動範圍。
 - 顧客如中途離開，不得要求再次進入活動範圍。
 - 參與活動前，請注意任何可能引起的過敏情況。海港城置業有限公司對活動期間或結束後所引起的任何過敏狀況概不負責。
- 「嘩鬼學生照」:**
 - 攝影服務換領日期及時間為2025年10月18、19、25及31日下午2時至6時正。
 - 顧客於指定換領日期及時間內憑手冊方可換領攝影服務乙次，於2025年10月26及29日換領手冊的顧客並不可以換領「嘩鬼學生照」攝影服務。
 - 每日換領名額為200個，名額有限，先到先得，換完即止。
 - 顧客於拍攝後約7-10個工作天內，將於 HARBOUR CITYZEN 會員註冊之郵箱收到活動照片。顧客應確保其登記電郵地址正確無誤。
 - 活動期間所拍攝的照片及影片或會於我們的不同宣傳渠道發放作宣傳用途。
- 禮品換領:**
 - 每人只限換領手冊及禮品乙次。工作人員有權紀錄顧客的 HARBOUR CITYZEN 會員帳號及社交平台帳號並拒絕任何重複換領。
 - 手冊上的淨白色圓圈只供大會蓋印，如圓圈上有任何塗污、塗改或印有任何非指定款式的印章，其換領禮品資格將一律作廢。顧客不可再次使用同一手冊換領禮品。
 - 每日可供選擇的禮品款式不同。顧客不得異議。
 - 手冊、糖果換領卡、書包、禮品及「嘩鬼學生照」攝影服務一經換領不可轉售、不能兌換現金或換成其他禮品，並不設退換。海港城置業有限公司有權收回或取消用作轉售用途之有關禮品/服務。
- 「不給糖就搗蛋」:**
 - 活動日期為2025年10月26、29及31日，糖果換領必須於指定活動日期及指定商戶之營業時間內進行。
 - 糖果換領需在指定商戶進行，名單請參閱官方網頁或查看換領卡上的標示。
 - 顧客必須出示糖果換領卡方可於指定商戶換領糖果。顧客於每間指定商戶只限換領糖果一次，而店員會於糖果換領卡上蓋印以表示完成換領。
 - 顧客憑糖果換領卡最多可到14間不同商戶換領糖果。
 - 當糖果換領卡蓋滿印章後，即代表完成所有糖果換領。
 - 糖果款式隨機派發，每日數量有限，先到先得，換完即止。
 - 糖果換領卡不可兌換現金或轉換成其他禮品。
 - 如糖果換領卡遺失或損壞，海港城置業有限公司恕不負責及補發。
 - 參與此活動前，請注意任何可能引起的食物過敏情況。海港城置業有限公司對活動期間或活動結束後所引起的任何食物過敏狀況概不負責。
- 海港城置業有限公司保留更改或終止有關任何活動或禮品換領的使用條款及細則的權利，恕不另行通知。
- 如遇惡劣天氣，海港城置業有限公司保留取消活動之權利。
- 海港城置業有限公司有權隨時修改條款及細則、更改或終止「嘩鬼學院」的任何活動，毋須就有關更改或終止另行通知。海港城置業有限公司亦恕不承擔任何有關條款更改或終止所引起的責任。
- 如有任何爭議，海港城置業有限公司保留最終決定權。

Terms & Conditions:

- The event period of Spooky Academy is on 18, 19, 25, 26, 29 and 31 October 2025.
- Successfully register as a HARBOUR CITYZEN and follow the official social media accounts of Harbour City to receive a "Mischief Student Handbook" (hereinafter referred to as "Handbook") for FREE.
- Present the Handbook to take on various "Mischief Missions". Each completed "Mischief Mission" earns one valid stamp.
- "Mischief Missions":**
 - Customers must present the "Mischief Student Handbook" to the staff when participating.
 - Each customer is allowed to use only one Handbook at a time, and each Handbook is limited to one participant. Each customer may participate in each 'Mischief Mission' only once.
 - Customers are required to present the Handbook to collect designated stamps. Photocopies of the Handbook are not accepted.
 - Customers must complete the "Mischief Missions" according to the specified requirements of each mission to receive the "O" stamp. Otherwise, an "X" stamp will be given. All stamps will be applied to the Handbook by staff.
 - The result of the "Mischief Missions" will be determined by the staff.
 - Customers must present the valid stamps to redeem corresponding prizes.
 - Quotas applied to the "Mischief Missions" and prizes are limited and available on a first-come, first-served basis while stock lasts. Customers can enquire about the prize availability at the Redemption Booth.
 - When customers redeem the prizes, the staff will stamp the Handbook. No objection will be accepted.
- "Art of Mischief Class":**
 - Customers must donate HK\$150 to The Community Chest of Hong Kong; or present the original machine-printed receipt of same-day spending of HK\$300 or above at outlets from G/F, Ocean Terminal (can accumulate spending from maximum 2 different outlets, and must include min. 1 F&B receipt from the same floor) to redeem one "Art of Mischief Class Admission Ticket". Each valid receipt or valid donation can only be used once for redemption.
 - Cash (no change will be provided), Octopus, Alipay, WeChat Pay and PayMe are accepted as donation for "Art of Mischief Class" redemption. Customers are required to pay with Hong Kong Currency. Foreign currency is not accepted.
 - Customers must present a valid admission ticket to participate in the workshops.
 - This admission ticket will be collected by staff after participation in the workshop.
 - Photocopies of admission tickets are not accepted.
 - Harbour City Estates Limited is not responsible for lost or damaged admission tickets and will not issue replacements.
 - This ticket is not for sale, non-exchangeable for cash and/or other gifts, and is non-returnable. Harbour City Estates Limited reserves the right to collect or cancel the quotas used for sale.
 - Daily quota applies for all sessions of the workshops and is available on a first-come, first-served basis while stock lasts.
 - Children aged 12 or under must be accompanied by parents or guardians upon participation.
 - The styles available for selection for workshops vary daily. No objection will be allowed.
 - Participants must follow the instructions of the staff to wait for participation and leave the activity area after the workshop is over.
 - Participants who leave during the workshops are not allowed to request to re-enter the activity area.
 - Before participating, please be aware of any potential allergy situation. Harbour City Estates Limited bears no responsibility for any allergy situation caused during or after the workshops.
- "Spooky Student Photo":**
 - The redemption period of "Spooky Student Photo" is on 18, 19, 25, 31 October 2025 at 2-6pm.
 - Customers can only enjoy "Spooky Student Photo" once by presenting the Handbook within the designated redemption dates and times. Customers who redeem the Handbook on 26 and 29 October 2025 are not eligible to redeem "Spooky Student Photo".
 - Daily quota of "Spooky Student Photo" is 200, first come, first served.
 - Photos will be sent to the corresponding email registered on HARBOUR CITYZEN within 7-10 working days after the shoot. Customers should ensure the email address registered is accurate.
 - Photos and/or videos taken during the event may be used and published on various promotional channels for publicity purposes.
- Prizes Redemption:**
 - Each customer is entitled to redeem Handbook and prize(s) once. Staff have the right to record the customer's HARBOUR CITYZEN membership account and social platform account and refuse any repeated redemption.
 - The pure white circles on the Handbook are for official use only. The eligibility of prize redemption is invalid if the circle areas are found defaced, damaged or stamped on the Handbook. Customers cannot use the same Handbook to redeem prize(s) again.
 - The styles of prizes available for selection vary daily. No objection will be allowed.
 - Handbooks, candy redemption cards, school bags, prizes and "Spooky Student Photo" services are not for sale, non-exchangeable for cash and/or other prizes, and are non-returnable. Harbour City Estates Limited reserves the right to collect or cancel the items/services used for sale.
- "Trick or Treat" Candy Redemption:**
 - The event is held on 26, 29 and 31 October 2025. Candy redemption must be completed on the respective event dates and during the opening hours of the designated shops.
 - Candy redemption is only available at designated shops. Please refer to the official website for designated shop list.
 - Customers must present this redemption card to redeem candies at designated shops. Customers can only redeem candies once at each designated shop, and shop staff will stamp the redemption card to indicate completion of candy redemption.
 - Customers can redeem candies at a maximum of 14 different shops with the candy redemption card.
 - Completion of all candy redemptions is indicated by a full set of stamps on the candy redemption card.
 - Candy styles will be randomly distributed. Daily quantities are limited and available on a first-come, first-served basis, while stocks last.
 - This card is non-exchangeable for cash or other prizes.
 - Harbour City Estates Limited is not responsible for any lost or damaged redemption cards and will not issue replacements.
 - Before participating, please be aware of any potential food allergies. Harbour City Estates Limited bears no responsibility for any food allergic reactions caused during or after the event.
- Harbour City Estates Limited reserves the right to amend or cancel any terms & conditions of any event activities or prize redemption without prior notice.
- Harbour City Estates Limited reserves the right to cancel the event in case of inclement weather.
- Harbour City Estates Limited reserves the right to amend or terminate any activities and terms & conditions of "Spooky Academy" at any time without prior notice and shall not bear any responsibility caused by the amendments or the terminations.
- In case of any disputes, Harbour City Estates Limited reserves the right of final decision.



查詢 Enquiry: 2118 8666

WhatsApp
5966 8666



追蹤我們
Follow Us



免費登記成為 FREE Register As
HARBOUR CITYZEN



HARBOUR CITY
海港城
一個海港，只有一個
www.harbourcity.com.hk